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 PROTOKÓŁ NR 0012.7.8.2023  
z posiedzenia Komisji Gospodarki Komunalnej   

 Rady Miasta 
w dniu 23 października 2023r. 

 
Miejsce posiedzenia:  
Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój, sala 130A 
czas posiedzenia: godz. 12:00-12:10 

W posiedzeniu uczestniczyli członkowie Komisji oraz zaproszeni goście zgodnie    
z załączonymi listami obecności. 
 
Porządek obrad. 
1.  Otwarcie posiedzenia. 
 
2.  Przyjęcie porządku obrad. 
 
3. Podatki i opłaty lokalne: 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 
 

 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-
Zdrój opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej 
niektórych rodzajów sprzedaż. 

4.  Sprawy bieżące. 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok. 
 

5. Wolne głosy i wnioski. 

6. Przyjęcie protokołu z dnia 25 września 2023r.  

7. Zakończenie posiedzenia. 

Ad. 1. 
Otwarcie posiedzenia. 
 
Otwarcia posiedzenia dokonał Stefan Woźniak – Przewodniczący Komisji 
Gospodarki Komunalnej.  
 
Ad. 2. 
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie: za-5, przeciw–0, wstrzymujących się–
0.  
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Ad.3.  
Podatki i opłaty lokalne: 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od nieruchomości na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Aleksandra Strzemecka 
Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

 

 Projekt uchwały w sprawie wysokości stawek podatku od środków 
transportowych na terenie miasta Jastrzębie-Zdrój na 2024 rok, 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawiła Aleksandra Strzemecka 
Naczelnik Wydziału Podatków i Opłat  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –4, przeciw – 0, wstrzymujących się –1. 

 

 Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia na terenie miasta Jastrzębie-
Zdrój opłaty targowej oraz określenia wysokości dziennych stawek opłaty 
targowej, określenia sposobu jej poboru i wyznaczenia inkasenta na 
terenie miasta Jastrzębie-Zdrój oraz zwolnienia z opłaty targowej 
niektórych rodzajów sprzedaż. 

Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Marek Krakowski  Dyrektor 
Jastrzębskiego Zakładu Komunalnego  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.4.   
Sprawy bieżące. 

 
 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-

Zdrój na 2023 rok. 
 
Uzasadnienie do w/w projektu uchwały przedstawił Dariusz Holesz- Skarbnik 
Miasta  
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko podjęto głosami: za –5, przeciw – 0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.5. 
Wolne głosy i wnioski 
 
Tadeusz Markiewicz- radny RM 
Będę składał wniosek z Rady Osiedla, ale myślę, że to jest w planach, ponieważ 
widzimy przy modernizacji nawierzchni na Osiedlu Chrobrego, że trzeba będzie 
przyciąć gałęzie, ale nie już teraz, tylko w perspektywie czasu.  
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Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Czy osoby starsze przyjezdne, które nie są mieszkańcami Jastrzębia mogą 
jeździć autobusem komunikacji miejskiej za darmo? 
 
Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta 
W wieku emerytalnym? 
 
Stefan Woźniak-Przewodniczący Komisji  
Mają 70 lat. 
 
Robert Cichowicz-Zastępca Prezydenta Miasta 
Mogą i nie muszą mieć karty jastrzębianina.  
 
Ad.6.  
Przyjęcie protokołu z dnia 25 września 2023r.  
 
Protokół przyjęto głosami: za –5, przeciw –0, wstrzymujących się –0. 
 
Ad.7.  
Zakończenie posiedzenia. 
 
Przewodniczący Komisji – Stefan Woźniak podziękował wszystkim za przybycie                      
i zakończył posiedzenie. 
 

Przewodniczący Komisji  
Gospodarki Komunalnej                               

Protokołowała                
  Stefan Woźniak 

Alicja Kogut 


